

CHÂTEAU  
LA GRÂCE DIEU DES PRIEURS  
SAINT-ÉMILION GRAND CRU

by ART RUSSE



## VIKTOR VASNETSOV

The Legendary Heroes 1881 - 1898  
Les Bogatyrs\* 1881-1898

200 cm x 230 cm  
Oil on canvas  
Huile sur toile

**UK** The Russian painter Viktor Vasnetsov put almost thirty years of his life to create this masterpiece. The three bogatyr\*, the great heroes of the folk poems, protectors, and guardians of the Russian people – Ilya Mouromets, Alyosha Popovich and Dobrynya Nikitich – stopped in the middle of a field on the confines of the Russian lands.

**FR** Le peintre russe Viktor Vasnetsov mit presque trente ans de sa vie pour créer ce chef-d'œuvre. Les trois bogatyr\*, grands héros des poèmes folkloriques, protecteurs et gardiens du peuple russe, Ilya Mouromets, Aliocha Popovitch et Dobrynya Nikititch, se sont arrêtés au milieu d'un champ, sur les confins des terres russes.

\*Heroes of ancient Slavic tales and songs performing patriotic or religious feats in ancient Russia.  
\*Héros des anciens contes et chansons slaves réalisant des prouesses à caractère patriotique ou religieux de l'ancienne Russie